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Abstract (en)
[origin: US2023320465A1] A bracelet clasp including a first rigid strip of which a first end is hinged on a first end of a second folding strip configured
to receive a first strand of the bracelet at the second end thereof, and of which the second end of the first strip is hinged on a first end of a third
folding strip from which first and second arms extend, and a cap hinged at one of the strips. The clasp is provided with first and second push-pieces.
The clasp includes a banking which is housed between the first and second arms of the third strip in the closed position of the clasp, so as to ensure
a symmetrical opening of the arms when simultaneous pressures are exerted on the push-pieces.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un fermoir de bracelet comprenant une première lame (1) rigide dont une première extrémité (10) est articulée sur une
première extrémité (20) d'une deuxième lame (2) dépliante configurée pour recevoir un premier brin du bracelet à sa deuxième extrémité (21), et
dont la deuxième extrémité (11) de la première lame est articulée sur une première extrémité (30) d'une troisième lame (3) dépliante d'où s'étendent
des première et seconde branches (32, 34), et une chape (4) articulée à l'une des lames. Le fermoir est pourvu de premier et second poussoirs
(320, 330). Selon l'invention, le fermoir comprend une butée (23) qui vient se loger entre les première et seconde branches de la troisième lame
en position fermée du fermoir, de façon à garantir une ouverture symétrique des branches quand des pressions simultanées sont exercées sur les
poussoir.
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